
 

 

Zápisnica 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Stráňany, konaného dňa 30.06.2023 
 
Prítomní: Viera Kravčáková, starostka obce 

  Poslanci: Monika Ladižinská 

       Ján Kuzmiak  st. 

       Mária Tuschelová 

       Marián Toporčík  
Neprítomní:         Ján Kuzmiak ml.  /v práci/  

Ďalší prítomní:                Iveta Kuzmiaková 

               

PROGRAM: 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Zloženie poslaneckého sľubu /Marián Toporčík/. 

3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 
4. Interpelácia poslancov na starostu. 
5. Záverečný účet obce za rok 2022-schválenie. 
6. Rozpočtové opatrenie č. 2 – schválenie. 
7. Rôzne:  
      a/ Príspevok na chod zdravotného strediska v obci Veľký Lipník-žiadosť. 

         b/Žiadosť o kúpu pozemku-Marián Kuzmiak ml., Stráňany 105, parcela E                                                 
           4932/102. 
       c/ Žiadosť o kúpu pozemku-Dávid Toporčík, Stráňany 43, parcela E 5344/103.                 
8. Diskusia. 
9. Záver. 

 
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia. 
Rokovanie  obecného zastupiteľstva /ďalej len OZ/ otvorila a  viedla starostka obce  Viera 

Kravčáková, ktorá úvodom privítala všetkých prítomných a zároveň konštatovala, že je 

prítomná nadpolovičná väčšina poslancov takže OZ je rokovania a uznášania schopné.  

 

K bodu 2. Zloženie poslaneckého sľubu /Marián Toporčík/ 
V tomto bode starostka predniesla znenie „Sľubu poslanca obce“ a vyzvala Mariána 

Toporčíka, aby svoj sľub potvrdil podpisom. Po zložení sľubu starostka odovzdala poslancovi 

osvedčenie o zvolení. Po zložení sľubu bolo prijaté uznesenie. 

Uznesenie č. 9/2023 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Stráňany 

konštatuje že, 
novozvolený poslanec obecného zastupiteľstva Marián Toporčík zložil zákonom predpísaný 

sľub poslanca obecného zastupiteľstva. 

 
Hlasovanie:   Celkový počet poslancov: 5    
    Prítomní na hlasovaní: 4 
    Za: 4 
    Proti: nikto. 
    Zdržal sa niekto hlasovania: nikto. 
 



 

 

 

K bodu 3. Určenie  zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komsie. 
Zapisovateľka:                    Iveta Kuzmiaková  

Overovatelia zápisnice:    Marián Toporčík 

           Monika Ladižinská 

Návrhová komisia:             Mária Tuschelová 

                                               Ján Kuzmiak st. 

 
Hlasovanie:         Za: 4 

                     Proti: nikto. 

         Zdržal sa niekto hlasovania: nikto. 

 

 
 
SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA: 
Do programu rokovania bolo doplnené prejednanie žiadosti o kúpu pozemkov-Mikuláš 

Nemčík. 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Zloženie poslaneckého sľubu /Marián Toporčík/. 

3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 
4. Interpelácia poslancov na starostu. 
5. Záverečný účet obce za rok 2022-schválenie 
6. Rozpočtové opatrenie č. 2 – schválenie. 
7. Rôzne:  
      a/ Príspevok na chod zdravotného strediska v obci Veľký Lipník-žiadosť. 

         b/Žiadosť o kúpu pozemku-Marián Kuzmiak ml., Stráňany 105, parcela E                                                 
           4932/102. 
       c/ Žiadosť o kúpu pozemku-Dávid Toporčík, Stráňany 43, parcela E 5344/103.   
       d/ Žiadosť o kúpu pozemku-Mikuláš Nemčík, Za vodou 2, Stará Ľubovňa, časť   
           parciel E 2305 a C 702/1. 
8. Diskusia. 
9. Záver. 
 

K bodu 4. Interpelácia poslancov na starostu. 
V rámci tohto bodu nikto nevystúpil. 
 

K bodu 5. Záverečný účet obce za rok 2022 – schválenie. 
V tomto bode podala informáciu ohľadne záverečného účtu obce referentka obce Iveta 
Kuzmiaková. Zo strany poslancov neboli k návrhu žiadne pripomienky alebo návrhy, návrh 
tvorí súčasť tejto zápisnice.  
 
Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 
Uznesenie č. 10/2023 
Obecné zastupiteľstvo Obce Stráňany 

A: berie na vedomie 
Návrh Záverečného účtu obce Stráňany za rok 2022. 

B: schvaľuje 
1.Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad. 
 



 

 

2.Použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške     
   8 537,62 Eur. 
3.Použitie zostatku finančných operácií na tvorbu rezervného fondu vo výške 28 692,90 Eur. 
4.Použitie vyčísleného rozdielu minulých období na tvorbu rezervného fondu vo výške  
   5 474,51 Eur. 
 
Hlasovanie:   Celkový počet poslancov: 5    
    Prítomní na hlasovaní: 4 
    Za: 4 
    Proti: nikto. 
    Zdržal sa niekto hlasovania: nikto. 
 
K bodu 6. Rozpočtové opatrenie č. 2-schválenie 
V tomto bode sa poslanci oboznámili s návrhom rozpočtového opatrenia. Referentka obce 
ohľadne úprav podala poslancom vysvetlenie. V rámci tohto bodu informovala, že obec za 
mesiac máj a jún dostala veľmi nízke podielové dane a v prípade ak tieto podielové dane budú 
také nízke aj naďalej bude nutné použiť rezervný fond /ďalej len RF/aj na krytie bežných 
výdavkov. Hovorila, že hospodárenie k polroku je takmer k nule a to už praktický sú 
zinkasované skoro všetky dane. Preto je potrebné myslieť na to pri použití prostriedkov RF. 
Pre tento rok je udelená výnimka, že sa RF môže použiť aj na bežné výdavky. 
Do rozpočtového opatrenia bolo  zahrnuté aj  použitie RF na krytie výdavkov a to kúpa 
pozemku vo výške 385,00 Eur, za spracovanie projektovej dokumentácie a spolufinancovanie 
projektu v prípade ak bude schválený vo výške 5750,00 Eur, spolufinancovanie vo výške 
750,00 Eur na projekt Wifi pre Teba, ktorý už bol zrealizovaný a na výstavbu oporného múru 
pod číslom domu 2. 
Návrh rozpočtového opatrenia tvorí súčasť tejto zápisnice. 
 V diskusii k tomuto bodu poslanci  vzniesli svoje názory k výstavbe oporného múru 
pod č. 2.Starostka hovorila, že akcia by mala vyjsť okolo 5000,00 Eur. 
 
Návrhová komisia predložila návrh uznesenia 
Uznesenie č. 11/2023 
Obecné zastupiteľstvo Obce Stráňany 

A: berie na vedomie 
Návrh rozpočtového opatrenia č. 2 . 

B: schvaľuje 
Rozpočtové opatrenie č. 2 v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu obce. Rozpočet príjmov 
celkom 110 479,50 Eur a rozpočet výdavkov celkom 110 479,50 Eur.  
 
Hlasovanie:   Celkový počet poslancov: 5 
    Prítomní na hlasovaní: 4 
    Za: 4 
    Proti: nikto. 
    Zdržal sa niekto hlasovania: nikto. 
 
K bodu 7. Rôzne:  
 
a/ Príspevok na chod zdravotného strediska v obci Veľký Lipník-žiadosť 
V tomto bode starostka oboznámila poslancov so žiadosťou obce Veľký Lipník ohľadne 
poskytnutia príspevku na chod  zdravotného strediska v obci Veľký Lipník. Keďže toto 
zdravotné stredisko využívajú aj občania našej obce a stredisko každoročne vykazuje stratu 



 

 

starosta obce Veľký Lipník požiadal okolité obce o pomoc pri financovaní zdravotného 
strediska ročným príspevkom 1 Euro/na obyvateľa.  
Poslanci boli za poskytnutie príspevku. Kópia žiadosti obce Veľký Lipník tvorí súčasť tejto 
zápisnice. 
 
Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 
Uznesenie č. 12/2023 
Obecné zastupiteľstvo Obce Stráňany 

A: berie na vedomie 
Žiadosť obce Veľký Lipník o poskytnutie príspevku na chod zdravotného strediska 
 

B: schvaľuje 
Poskytnutie ročného príspevku na chod zdravotného strediska obce Veľký Lipník vo výške  
1,00 Euro/na obyvateľa obce. 
 
Hlasovanie:   Celkový počet poslancov: 5 
    Prítomní na hlasovaní: 4 
    Za: 4 
    Proti: nikto. 
    Zdržal sa niekto hlasovania: nikto. 
 
b/ Žiadosť o kúpu pozemku-Marián Kuzmiak ml., Stráňany 105, parcela E 4932/102 
V tomto bode starostka informovala o podanej žiadosti na odkúpenie obecnej parcely a to E 
4932/102 v celosti.  
Poslanci nesúhlasili s predajom tejto parcely. 
 
Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 
Uznesenie č. 13/2023 
Obecné zastupiteľstvo Obce Stráňany 

A: berie na vedomie 
Žiadosť Mariána Kuzmiaka ml., Stráňany 105 o odkúpenie parcely E 4932/102, ktorej 
vlastníkom je obec Stráňany v celosti. 

B: neschvaľuje 
Predaj obecného pozemku parcela E 4932/102 pre žiadateľa Mariána Kuzmiaka ml., Stráňany 
105. 
 
Hlasovanie:   Celkový počet poslancov: 5 
    Prítomní na hlasovaní: 4 
    Za: 4 
    Proti: nikto. 
    Zdržal sa niekto hlasovania: nikto. 
 
 
c/ Žiadosť o kúpu pozemku-Dávid Toporčík, Stráňany 43, parcela E 5344/103 
V tomto bode starostka informovala o podanej žiadosti na odkúpenie obecnej parcely  E 
5344/103. Ide o parcelu pod rybníkom.  
Poslanci ani v tomto prípade nesúhlasili s odpredajom. Padol návrh, že v prípade záujmu by 
bolo možné dať rybník a túto parcelu do prenájmu. 
 
Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 



 

 

Uznesenie č. 14/2023 
Obecné zastupiteľstvo Obce Stráňany 

A: berie na vedomie 
Žiadosť Dávida Toporčíka, Stráňany č. 43 o odkúpenie parcely 5344/103, ktorej vlastníkom je 
obec Stráňany v celosti. 

B: neschvaľuje 
Predaj obecného pozemku parcela E 5344/103 pre žiadateľa Dávida Toporčíka, Stráňany 43. 

 
Hlasovanie:   Celkový počet poslancov: 5 
    Prítomní na hlasovaní: 4 
    Za: 3 
    Proti: nikto. 
    Zdržal sa niekto hlasovania: 1 /Marián Toporčík/ 
 
 
 
 
 
d/ Žiadosť o kúpu pozemku-Mikuláš Nemčík, Za vodou 2, Stará Ľubovňa E 2305 
a C702/1. 
Poslanci bolo oboznámení so žiadosťou Mikláša Nemčíka o odkúpenie časti obecných 
pozemkov.  
Poslanci dospeli k záveru, že nie je dôvod na to, aby sa pozemky predali žiadateľovi. Pokiaľ 
ide o parcelu c 702/1 tak táto je verejné prístupná a dokonca  časť tejto parcely slúži aj ako 
miesto na čakanie na autobus. Žiadateľ má voľný prístup cez túto parcelu k svojej 
nehnuteľností. Poslanci sa zhodli na tom, že táto parcela sa nebude predávať žiadnemu 
záujemcovi. Marián Toporčík vystúpil s tým, že on je za odpredaj pre Mikuláša Nemčíka.  
 
Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 
Uznesenie č. 15/2023 
Obecné zastupiteľstvo Obce Stráňany 

A: berie na vedomie 
Žiadosť o kúpu pozemku-Mikuláša Nemčíka, Za vodou 2, Stará Ľubovňa E 2305 a C 
702/1. 

B: neschvaľuje 
Predaj obecného pozemku parcela E 2305 a C 702/1 pre žiadateľa Mikuláša Nemčíka, Za 
vodu 2, Stará Ľubovňa. 
 
Hlasovanie:   Celkový počet poslancov: 5 
    Prítomní na hlasovaní: 4 
    Za: 3 
    Proti: 1 /Marián Toporčík/ 
    Zdržal sa niekto hlasovania: nikto. 
 
K bodu 7. Diskusia. 
V tomto bode vystúpili: 
Starostka hovorila, že by chcela dať osadiť zvodidla v dolnej časti oproti č. 104, tiež v hornej 
časti nad garážou č. 116. Zo strany poslancov boli dané návrhy, aby sa zistila cena za cestné 
zábradlia a za cestné zvodidla, prípadne možnosť zhotovenia klasických zábradlí vo firme. Po 
preskúmaní cien sa bude realizovať to, čo bude cenové najvýhodnejšie.  



 

 

 Ďalej sa diskutovalo ohľadne veľkoobjemových kontajnerov v hornej časti obce. 
Poslanci Kuzmiak a Toporčík navrhli, aby sa tieto kontajnery zrušili pričom Toporčík navrhol,  
aby sa pristavili len na určitú dobu. Na to starostka reagovala, že je to zbytočné, lebo dvakrát 
do roka je vývoz veľkoobjemového a nebezpečného odpadu. Do kontajnerov sa vyhadzujú aj 
veci, ktoré sa majú vytrieďovať.  
Starostka reagovala na to tým, že má obavy, že sa začnú vytvárať čierne skládky. Poslanci sa 
napokon zhodli na tom, aby sa kontajnery dali vyviezť a aby sa nedávali naspäť. Odporúčali  
informovať o tom občanov prostredníctvom rozhlasu a oznamu na webovej stránke obce. 
 
K bodu 8. Záver. 
Keďže program rokovania bol vyčerpaný starostka obce  ukončila  zasadnutie poďakovaním 
sa prítomným za účasť. 
 
 
 
Zapísala: Iveta Kuzmiaková                                 Viera Kravčáková 
                  starostka obce    
 
 
 
Overovatelia zápisnice: Márian Toporčík                   .............................................. 
                                       Monika Ladižinská               .............................................. 
 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

  


